

## 一、棒、壘球場使用規定：

- (一)本球場供本校學生上課及教職員生活動優先使用。
- (二)使用本球場訓練、比賽及團體活動，須事先向體育室申請，核准後方可使用。
- (三)未經報備核可之車輛（包括機車、腳踏車等）不得進入場內。
- (四)場內未經允許不得使用火燭或進行烤肉、放鞭炮、燃仙女棒及施放煙火等活動。
- (五)禁止攜帶動物入場，以維護場內清潔。
- (六)禁止攀爬圍籬，以免發生危險。

### **1. Usage Guidelines for Baseball and Softball Field:**

- (1) This field is given priority to our School's students for classes as well as staff and student activities.
- (2) To use this field for training, competition, and group activities, you shall apply to the Office of Physical Education in advance and use it after approval.
- (3) Vehicles (including motorcycles and bicycles) without being approved are not allowed to enter the field.
- (4) It is not allowed to use candles or to conduct activities such as barbecue, setting off firecrackers, burning sparklers and letting off fireworks in the field.
- (5) Animals are not permitted to be carried into the venue, so as to maintain the cleanliness of the field.
- (6) For safety reasons, it is prohibited to climb the fence.

二、室外場地租用收費標準：

(單位：元)

項目	收費單位	維護費	燈光費	清潔費	管理費	保證金
田徑場	4 小時	10000	800	800	按工讀金時薪標準核計	3000
室外籃、排球場	2 小時/面	800	300	200		300
棒壘球場	4 小時	5000	-	800		1500
游泳池	4 小時	10000	800	800		3000
備註	※本校校友、關係企業、教育機關團體借用維護費減半。 ※辦理活動借用籃球或排球場地三面以上，清潔費各比照田徑場收費。 ※停車依本校收費標準收費(30 元/時，上限 150 元/天)					

2.Rental Fees for Outdoor Venues: (Currency: TWD)

Items	Unit of Charge	Maintenance Fee	Lighting Fee	Cleaning Fee	Management Fee	Security Deposit
Athletic Field	4 hrs.	10,000	800	800	Based on Hourly Pay for Work Study	3,000
Outdoor Basketball & Volleyball Court	2 hrs. / court	800	300	200		300
Baseball & Softball Field	4 hrs.	5,000	-	800		1,500
Swimming Pool	4 hrs.	10,000	800	800		3,000
Remarks	※The maintenance fees for alumni of our School, affiliated enterprises, and educational institutions are reduced by half. ※The cleaning fee will be the same as that for track and field venues if the use is more than three basketball or volleyball courts for activities. ※Parking is charged according to our School's charging standards (30 / hour, upper limit 150 / day)					